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Styrelsemöte 
Handbollspojkarna i Tibro 

 

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Påhlsson, Magnus Pettersson, Lars 
Klint, Magnus Påhlsson, Mattias Hammar, Peter Söderlund (+Gunnar Hedman). 
 

§1 Öppnande av möte 

Peter välkomnar och öppnar mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3 Val av justerare 

Lars Klint 

§4 Tidigare protokoll 

Tidigare protokoll lästes igenom 

§5 Inkomna skrivelser 

Tibro HK har ställt frågan om vi vill samarbeta kring Luciafirande. Vi är grundskeptiska men 
lite nyfikna på vad man tänkt och stänger ingen dörr. Årsmöte med VHF genomfört men det 
behöver genomföra ett nytt årsmöte för att få ansvarsfrihet. Inbjudan till Umeå 
handbollsfestival. Solid Sport har varit på oss om USM igen. VI har ett konto… 

§6 Ekonomi 

Ca. 68489kr på kontot + 586 på swish. Inga aktuella skulder förutom funktionärsutbildning. 

Gunta har tagit fram ett kompendium med information alla tittar noggrant på det och ger 
förslag på kompletteringar. Här får alla i styrelse bakläxa – alla ger feedback till Gunta per 
omgånde. GUNTA SKICKAR UT! 

§7 Seniorverksamheten 

Träningsstart 5/8 träning 2 dagar/vecka (mån & ons) tillsammans med juniorerna som även 
kommer tärna tisdag och torsdag. Matchdag för seniorer på söndaga och oftast på fredagar 
för juniorerna. Vi kommer att ha entré på A-lagets matcher. Juniorerna kommer att köra bil till 
bortamatcherna. Vi har fått offert på busstransporter till de längre resorna från Hellbergs. 
Lars kollar även om det går att samordna med Tibro HK kring några av resorna. Magnus har 
kollat alternativ till de kortare resorna med minibuss och ska göra upp detaljerna. Truppen är 
tunn så fler seniorer är välkomna. När det gäller juniorer har vi haft kontakt med de som 
enligt uppgift inte fått plats i IFK men det har än så länge inte gett resultat. USM 21-22/9 

§8 Ungdomsverksamhet 

Tiderna är fördelade och mer och mer detaljer ramlar på plats. P0708 har startat sin träning 
(tis, ons och fre) och 15st har redan deltagit. P09 kommer träna samtidigt som P10 (totalt ca 
30). Gunta anmäler till Skadevi Cup. BOLLKOLL 1 och 2. Kostnaden har vi luftat tidigare och 
den bör var 500kr för BK1 (-14) och BK2 (-13). Handbollsskolan bjuder vi in till gemensamt (-
11 och -12). Rekrytering av ledare behöver ske! 

§9 Utbildning 

http://www.svenskhandboll.se/VastergotlandsHandbollforbund/Sokvarautbildningar/  

BAS-utbildningsbehov finns och det har varit lite problem kring anmälan. Vem kan utbilda? 

Vi är sju utbildade förbundsfunktionärer och en distriktfunktionär. Utbildningskostnaden är 
750kr. Normalt har ingen tagit ut ersättning i vår förening men det är öppet för alla att göra. 

http://www.svenskhandboll.se/VastergotlandsHandbollforbund/Sokvarautbildningar/


Säsong: 2019/2020  Datum: 9/9 2019   Tid: 19:00   Plats: Tibro sporthallscafeteria 

  

Då drar vi utbildningskostnaden från det beloppet. Vilka vill gå föreningsdomarutbildning? Vi 
ställer frågan till -02. Funktionärsutbildning? Vi tankar in behov till Peter via Gunta! 

§10 Sponsring 

Peter går gemensamt till TIBROBYGGEN med en specialskylt. Betalningen av några fakturor 
har ännu inte ramlat in. Vi försöker snygga till våra sponsorerbjudande grafiskt, lagfoto, 
snygga matchbilder osv tillsammans med Tibro HK så att vi kan arbeta via föräldrar och 
aktiva under säsongen. Vi avvaktar med att beställa ett nytt vitt matchställ. Mathias har pratat 
med Hörnebo Pizzeria om skylt och fortsätter med frågan. Jessica kontaktar Millners. Meto 
tar en ny sväng med MHF. Lars arbetar på Grönsakshuset och har kollat med LGT. 
Naturbordet kommer kliva in med 10.000kr som tack för samarbetet runt matfestivalen. Vi 
jobbar vidare med frågorna. Magnus kollar upp en ny vända med toalettpapper. 

§11 Cafeterian 

Kommunen har informerat om renovering av cafeterian. Tibro HK kliver av samarbetet kring 
cafeterian och innebandyn kliver in. Eva-Lena kliver in och vi öppnar ordentligt från 15/9. 
Kenneth har möte med företrädare för IBK. Inköpen kommer primärt ske via privab. INGET 
GRATIS KAFFE ELLER NÅGOT ANNAT FÖR NÅGON. Allt ska betalas eller skrivas upp på 
lista för fakturering. 

§12 Administration 

Tibro HK funderar fortfarande på om de kan köpa tjänster från vårt kansli. Hur går det med 
Föreningspoolen? Peter Lundstedt kan erbjuda mat samtidigt som Tibro IKs cup. Dubbelt 
USM arrangörskap i samarbete med HK Country? Gunta kontaktar Jan Karlgren. 

§13 Övriga frågor 

Lars Klint har bett Gunta att boka upp lite lokaler och Fågelviksköket för att kunna agera 
vidare kring arrangemang vid Skadevi cup. Kontakt med ny ansvarig är tagen vi avvaktar IFK 
Skövdes beslut i frågan. 

§14 Nästa möte 

7/10 17.30 i cafeterian 

§15 Avslutande av möte 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet 
 

Mötesordförande   Protokollförare 

Peter Söderlund   Kristian Lagerström 

 
_________________________  ____________________________ 
 
Justerare     
Lars Klint 

 

_________________________ 

  


